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Aanwezig :  Michiel Louman (voorzitter) 
  :  Mieke van de Pasch (secretaris) 
  :  Cees van Laarhoven (penningmeester/vice-voorzitter); na punt 9 neemt Raymond 

   Robinson zijn plaats in 
  :  Harry Kuyper (commissiecoördinator) 
  :  Henk van de Vreede (commissiecoördinator) 
  :  58 leden  
Notulen :  Marloes Gebuijs (secretaresse) 
 

1. Opening 
Voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur. Hij heet iedereen van harte welkom, in het 
bijzonder lid van verdienste Elly de Regt en de nieuwe leden.  
Een moment van stilte wordt in acht genomen ter nagedachtenis aan het overlijden van lid 
Jan Brienen en ex-lid Marinus van Raalte. 
 

2. Mededelingen Bestuur 

 Het bestuur heeft gehoor gegeven aan het voorstel vanuit de ALV d.d. 17 november 
2014 om de renteloze lening aan nabestaanden van overleden leden in één keer uit 
te keren. De vereniging schiet dit geld  voor uit eigen middelen. 

 Binnen enkele dagen is het online boeken voor alle leden toegankelijk.  

 Er is hard gewerkt aan het upgraden van de website door Peter van der Horst, Harry 
Kuyper en Marloes Gebuijs. De verwachting is dat de vernieuwde website uiterlijk 
eind april in de lucht komt. 

 Ongeveer 40 nieuwe leden hebben een gezellige en nuttige nieuwe 
ledenbijeenkomst bijgewoond op 15 maart jl. 

 Op 21 maart vond de Meet&Greet voor competitiespelers plaats in Maurik. 
Complimenten aan de CoCo voor een perfecte organisatie. 

 Op 21 april organiseert de CtG een lezing door Kars Veling over ‘Alles wat bloeit en 
groeit op De Batouwe’. Van harte aanbevolen. 

 De vereniging heeft nieuwe hardware geïnstalleerd op het secretariaat en op de 
commissiekamer. Tevens is de aansluiting op de glasvezelkabel een feit. 

 De drivingrange is door de BV voorzien van nieuwe ballen en matten. 

 Aangezien seniorengolf een speerpunt in het verenigingsbeleid is, is er contact met 
een chiropractiepraktijk uit Geldermalsen. Bij enkele wedstrijden zal men vrijblijvend 
in de gelegenheid worden gesteld om een rugscan te laten maken. Dit kost niets en 
een eventueel eerste vervolgafspraak bij de praktijk is ook kosteloos.  
 

3. Ingekomen stukken 

 Vragen per e-mail van Meine van de Klok, die vanavond verhinderd was: 
1. Op de vraag of het bestuur met de BV heeft overlegd over gelijke termijnen van 

reservering voor leden en greenfeespelers, antwoordt M. Louman dat met het 
ingaan van het online boeken de reserveringstermijn is verlengd naar 3 dagen (er kan 
gereserveerd worden vanaf 20.00 uur op die extra dag). Verlengen naar 5 dagen 
geeft teveel problemen. 

2. Op de vraag of de betaling resp. bijdrage van de vereniging aan de exploitatiekosten 
van de BV in dezelfde verhouding staat als het baangebruik (60% voor leden en 40% 
voor greenfeespelers), antwoordt M. Louman dat het bestuur geen mededelingen 
doet over de financiën van de BV.   
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3. Op de vraag of het bestuur bij de BV onder de aandacht wil brengen dat de toiletten 
in de baan hard aan renovatie toe zijn, deelt  M. Louman mee dat dit continu op de 
agenda van het CVO (Commissie van Overleg) wordt geplaatst. 

 24 leden hebben zich afgemeld. 

 Enkele leden hebben opmerkingen gemaakt t.a.v. de voorgestelde wijziging Statuten en 
Huishoudelijk Reglement. Deze worden meegenomen bij de behandeling van de 
agendapunten 7 en 8. 

 Mail van Gerrit de Knikker waarin hij vraagt naar de overweging om leden van verdienste 
niet langer vrij te stellen van contributiebetaling. Hij vindt dat juist een blijk van 
waardering van de vereniging voor deze leden en zou het jammer vinden dat dit 
voorrecht verdwijnt. 
M. van de Pasch legt uit dat het bestuur van mening is dat het vrij stellen van 
contributiebetaling – soms voor nog vele jaren - voor leden van verdienste niet in 
verhouding staat tot het vele werk dat veel andere verenigingsleden doen die wel 
contributie afdragen.  

 
4. Notulen Algemene Ledenvergadering 17 november 2014 

Pag. 1 (punt 2, 5e stip): Gail Groen vraagt naar toiletvoorziening voor minder validen. 
M. Louman antwoordt dat dit een financieel en esthetisch probleem is. Binnen het gebouw is 
geen ruimte beschikbaar voor een invalidentoilet en aanbouw wordt vanuit esthetisch 
oogpunt niet overwogen.  
Yvonne Elverding vraagt of een lift langs de trap geen oplossing is. Neen, weinig ruimte en 
niet geschikt voor rolstoelgebruikers. 
 
Pag. 4 (punt 5.3): Hans de Regt vraagt of het vermelde indexeringspercentage klopt. Ja. 
 
Pag. 6 (n.a.v. opmerking J.  van der Heijden over de baanconditie): J. Binnenkamp stelt vast 
dat vorig jaar ook al aandacht voor de baan bij de BV is gevraagd. De baan is prachtig in de 
lente en zomer, maar tussen oktober en maart is het behelpen met golfen in de baan. Hij 
vraagt wat het bestuur concreet heeft gedaan om de conditie van de baan te verbeteren. 
M. Louman zegt dat het bestuur zelf concreet niets aan de baan heeft gedaan. Wel wijst het 
bestuur bij elk overleg met de BV op de problemen van de baan, maar is daarbij afhankelijk 
van actie in deze van de BV. Het bestuur heeft begrip voor het feit dat de BV geen tonnen wil 
investeren. Overigens is er wel extra drainage aangebracht.  
J. Binnekamp constateert dat er dus niets is gebeurd en vraagt welk drukmiddel het bestuur 
heeft.  M.  Louman antwoordt dat het bestuur niet over een drukmiddel beschikt. 
 
J. Binnekamp is zich er van bewust dat het besluit om de renteloze lening in vijf jaar aan ex-
leden terug te betalen een democratisch genomen besluit is en heeft waardering voor het in 
één keer uitbetalen van de renteloze lening aan nabestaanden van overleden leden.  
Echter, er zijn ook schrijnende gevallen bij opgezegde leden, die toch de renteloze lening in 5 
jaar terugbetaald krijgen. Kan hiervoor ook geen uitzondering worden gemaakt? 
M. Louman zegt dat er binnen het bestuur en ook met enkele betrokkenen over is 
gesproken, maar het probleem is om vast te stellen welk geval schrijnend is en welk geval 
niet. Vandaar dat het bestuur hier geen uitzondering voor maakt.  
 
Verder geen opmerkingen, waarna het verslag wordt vastgesteld. 
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5. Financieel jaarverslag 2014 
a. Toelichting 
C. van Laarhoven licht het Financieel Jaarverslag 2014 toe aan de hand van overzichten van 
de winst- en verliesrekening en de balans.  
Inkomsten: 

 Minder leden begroot dan gerealiseerd (veel proef- en aspirantleden). Dit heeft een 
gunstig effect op de contributiebaten. 

 Meer handicapregistraties via de HBR-cie van de vereniging. 

 Compliment voor P. van der Horst voor het binnenhouden en –halen van 
adverteerders. Een belangrijke inkomstenbron voor de Redactiecommissie. 

 
Uitgaven: 

 Bestuurskosten hoger dan begroot i.v.m. vele overlegsituaties over beleid en nieuwe 
contract met de BV.  

 Uit het automatiseringsfonds is € 2700 vrijgevallen t.b.v. nieuwe hardware. Dit 
bedrag wordt in een keer als kostenpost opgevoerd in 2014. 

 
Het resultaat is een klein positief saldo. 
 
De aanwezigen stemmen in met de W&V-rekening d.m.v. applaus. 
 
N.a.v. de balans: 

 De penningmeester wijst op het bedrag van iets minder dan 1,8 miljoen aan schuld 
aan de leden. Dit bedrag zal nu in 5 jaar terug naar 0 worden gebracht. 

 De  voorziening voor automatisering is in 2014 aangesproken om nieuwe computers 
aan te schaffen.  

 
J. Binnekamp vraagt of de renteloze lening nog als vordering op de BV staat. 
C. van Laarhoven bevestigt dit.  
 
Met applaus geeft de ALV goedkeuring aan de balans. 
 
b. Verslag Kascontrolecommissie 
H. Steijger geeft aan dat de Kascontrolecommissie de leden vooraf de kans heeft gegeven het 
verslag in te zien en vraagt of er opmerkingen of vragen zijn.  
Hij geeft nog even één van de belangrijkste aandachtspunten aan: de procuratie. Hierbij is 
wenselijk dat er door 2 personen getekend wordt bij het betalen van een aanzienlijk hoog 
bedrag. Dit is in het belang van alle leden.  
 
c. Decharge bestuur 
De kascontrolecommissie stelt voor om de penningmeester en het bestuur decharge te 
verlenen voor het gevoerde beleid in het boekjaar 2014. 
De ALV stemt d.m.v. applaus hiermee in. 
 

6. Herbenoeming leden Kas Controle Commissie 
Het bestuur stelt voor om de heren H.  Steijger en C. Elverding te herbenoemen tot leden van 
de Kas Controle Commissie.  
De aanwezige leden stemmen met applaus hiermee in. 
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7. Voorstel gewijzigde Statuten 

M. van de Pasch licht toe dat de Statutenwijziging noodzakelijk was i.v.m. het vervallen van 
de renteloze lening. In het toegestuurde overzicht met de wijzigingen hebben alle leden 
kunnen lezen wat er gewijzigd is. Dit is, n.a.v. ingestuurde berichten van twee leden, 
uitgebreid en nog eens toegestuurd aan alle leden.  
Daarnaast heeft het bestuur ter vergadering additioneel nog een voorstel om artikel 11.1 van 
het HHR tekstueel te wijzigen, namelijk van marshalstatuut marshalreglement maken. Dit, 
omdat het niet om een notarieel te verleden statuut gaat.  
De ALV stemt in met deze additionele wijziging. 
 
E. de Regt vraagt waarom in de Statuten artikel 3.4 is komen te vervallen. Stel dat het 
golfcomplex in de verkoop wordt gedaan. Kan de vereniging het dan nog kopen?  
M. Louman antwoordt dat het recht van koop niet meer in het contract is opgenomen en dus 
ook in de Statuten is weggehaald.  
Natuurlijk kan bij eventuele verkoop de vereniging nog altijd een bod doen.  
 
Verder geen opmerkingen en vragen vanuit de ALV.  
Het bestuur vraagt of de ALV instemt met het voorstel tot Statutenwijziging.  
Met applaus stemt de ALV in met dit voorstel. 
  

8. Voorstel gewijzigd Huishoudelijk Reglement 
M. van de Pasch vraagt nog even aandacht voor het nagezonden voorstel tot wijziging van 
artikel 6.6. Nu maandelijks toetreding tot lid mogelijk is en navenant de speelvergoeding 
wordt berekend naar rato van het aantal maanden dat resteert in het betreffende jaar, wil 
het bestuur voorstellen om na 1 september ook de verenigingscontributie naar rato te 
heffen. Tot 1 september blijft het € 75, omdat tot die datum er nog zeer veel verenigings-
activiteiten plaatsvinden.  
D.m.v. applaus stemt de ALV hiermee in. 
 
Het bestuur vraagt de ALV om instemming met het voorstel tot wijziging van het 
Huishoudelijk Reglement. M. Louman stipt nog aan dat zowel de gewijzigde Statuten als het 
gewijzigde Huishoudelijk Reglement al  is doorgenomen door een notaris, die geen 
onvolkomenheden heeft waargenomen. 
 
De vergadering stemt d.m.v. applaus in met de voorgestelde wijziging van het Huishoudelijk 
Reglement. 
 
Het bestuur zal de nieuwe Statuten en HHR laten verleden door de notaris. 
 

9. Bestuursverkiezing 
Het bestuur neemt afscheid van C.  van Laarhoven nadat deze 6 jaar penningmeester is 
geweest. 
M. Louman bedankt C. van Laarhoven: Cees maakte altijd een voorzichtige begroting. Het 
resultaat was toch steeds positief. Hij drong er bij commissies steeds op aan om met plannen 
voor investeringen te komen. Daar was altijd geld voor beschikbaar.  
Verder was het prettig samenwerken met Cees. De collegialiteit was groot. 
M. Louman overhandigt Cees een mooi cadeau. 
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C. van Laarhoven kan het de leden van harte aanbevelen om zitting in het bestuur te nemen. 
Hij heeft het 6 jaar met veel plezier gedaan. Hij bedankt de collega-bestuurders voor de 
prettige samenwerking en ook Marloes Gebuijs. 
 
Het bestuur draagt de heer R.  Robinson voor als opvolger van C. van Laarhoven. 
De Commissie van Werving en Selectie, bij monde van R. van de Peet, mede namens P.  van 
Noord, stelt vast dat Raymond een goede staat van dienst in het bankwezen had. Tevens 
heeft hij veel vrijwilligerswerk o.a. als penningmeester verricht  binnen verenigingen. Hij 
komt over als een integere en plezierige persoonlijkheid. Hij wordt van harte aanbevolen. 
Met applaus stemt de vergadering in met de benoeming van R.  Robinson tot 
penningmeester.  
 
M. Louman meldt nog dat C. van Laarhoven vice-voorzitter was. Deze functie wordt nu 
overgenomen door M.  van de Pasch.  
 
Door het aanvaarden van het penningmeesterschap vertrekt R. Robinson uit de Commissie 
van Beroep.  
Het bestuur stelt voor om C.  van Laarhoven te benoemen tot lid van de Commissie van 
Beroep. 
Ook hiermee stemt de ALV d.m.v. applaus in. 
 

10. Vaststellen beleidsplan 2015-2019 
M. van de Pasch geeft aan de hand van enkele dia’s een korte samenvatting over hoe het 
bestuur tot dit beleidsplan is gekomen, wat de uitgangspunten waren, wat het bestuur ten 
doel heeft gesteld en hoe zij dit denkt te willen bereiken. Voorts worden de speerpunten 
voor 2015 genoemd.  
Het beleidsplan is toegestuurd aan alle leden, zodat men dit heeft kunnen inzien.  
 
F. Manders vraagt waarom het beleid vooral gericht is op senioren. Wat is precies de leeftijd 
van senioren?  
M. van de Pasch antwoordt dat vrouwen bij 50+ en mannen bij 55+ in golf senior zijn. Bijna 
60% van onze leden zijn 60 jaar of ouder. De groep onder die leeftijdsgrens is bezig met 
carrière en gezin en beschikt over minder tijd. Toch zullen andere doelgroepen niet uit het 
oog worden verloren. Familiegolf biedt ook mogelijkheden. 
F. Manders waarschuwt het bestuur verder nog om heel bewust met social media als 
facebook en twitter om te gaan. 
 
J. Binnekamp spreekt zijn waardering uit voor het beleidsplan. Hij vraagt naar het break-
evenpoint van het aantal leden. Dit bewaken. 
Hij stelt tevens dat veertigers van nu anders in de maatschappij staan als voorheen. Mogelijk 
dat arrangementen en/of incentives voor deze drukke werkenden kansen bieden, 
bijvoorbeeld het seizoenslidmaatschap.  
M. van de Pasch denkt dat er vele mogelijkheden zijn (twilightgolf, familiegolf etc.). De baan 
moet wel exploitabel blijven.  
 
S. Borman is net lid. Zij vraagt naar de plannen voor de jeugdleden.  
M. van de Pasch antwoordt dat de Jeugdcommissie plannen opstelt voor jeugdleden. Het 
doel is om meer jeugd naar de golfbanen te trekken.  
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S. Borman wijst op het feit dat het lidmaatschap voor jeugd nog te betalen is. Volgend jaar is 
zij 24 en moet de speelvergoeding voor een volwassene gaan betalen (€ 900 meer). Dat kan 
zij niet opbrengen. Kan hier nog wat aan gedaan worden om jonge spelers zoals zij te 
behouden als lid? 
 
M. van de Pasch wijst op korting voor studenten (25% op de volwassen speelvergoeding). 
Voor werkende jongeren is momenteel geen korting mogelijk. 
 
E. de Regt vraagt of het mogelijk is de leeftijdsgrens voor het jeugdtarief opnieuw op te 
rekken, naar bijvoorbeeld 28 jaar. Het behoud van leden is toch van groot belang. 
 
S.  Wolters spreekt zijn waardering uit voor het beleidsplan. Vanuit zijn functie bij de BMVG 
vindt hij het jammer dat het invalidetoilet geen speerpunt is in 2015. 
M. Louman vertelt hem dat dit punt op de agenda blijft staan. 
 
Dhr. De Schutter huldigt het beleidsplan. Hij is van mening dat het witte paleis best weer een 
gezellige bruine kroeg mag worden ter bevordering van de sfeer.  
Daarnaast stelt hij vast dat de BV zoveel opbrengsten wil hebben. Als de baan tiptop in orde 
is, dan komen de inkomsten vanzelf. Massief verzanden lijkt de enige oplossing.  
 
Het bestuur vraagt de vergadering of zij kan instemmen met het beleidsplan. 
De ALV stemt middels applaus in met het beleidsplan. 
 

11. Online boeken 
A. de Vries verzorgt de presentatie over het online boeken. 
Vanaf 1 april a.s. is het online boeken beschikbaar voor leden. De instructie wordt per e-mail 
toegestuurd.  
 

12. Vaststelling datum najaars Algemene Leden Vergadering 
Het bestuur stelt voor: dinsdag 17 november 2015.  
Dit keer een dinsdag om leden die op maandag nooit kunnen in de gelegenheid te stellen de 
ALV bij te wonen. 
 

13. Rondvraag 
J. Binnekamp vraagt om aandacht voor de verzorging van de buggy’s.  
Verder vindt hij het jammer dat Erik Hatt weg is bij de shop. 
 
D. Schröder wil graag de Openingswedstrijd van de WeCo op tweede Paasdag onder de 
aandacht brengen.  
 
H. Steijger vraagt om aandacht voor de verouderde software. Deze wordt over een jaar niet 
meer ondersteund. Graag spoedige vervanging. 
 
F. Manders ziet graag het aantal pitchmarks verminderen. Hij krijgt bijval uit de ALV. 
 
P. Hoevers reageert hierop door te melden dat de HBR-commissie weer aandacht gaat 
vragen voor de adoptieholes, waarbij leden de verantwoordelijkheid over een aantal holes 
krijgen. Er komt hiervoor een nieuwe procedure.  
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14. Sluiting  
Voorzitter M. Louman sluit om 22.15 uur de vergadering en bedankt iedereen voor zijn 
komst en nodigt hen uit voor een drankje in de bar.  
 
 
 
 
 
 
 
 


